

TOWNSHIP OF NORTH GLENGARRY

PUBLIC NOTICE – 2019 BUDGET

The Council of the Corporation of the Township of North Glengarry will be presenting the 2019 Draft Budget at a special public meeting scheduled for Tuesday, January 22, 2019 commencing at 9:00 AM at the Sandfield Centre. A copy is available for review on the website.

Anyone who wishes to appear on the agenda at the meeting on Tuesday, January 22nd, 2019 is required to submit a written submission by postal mail, fax or email to the attention of the undersigned no later than Thursday, January 17th, 2019.

Kimberley Champigny
Director of Finance/Treasurer
90 Main Street South
Alexandria, Ontario K0C 1A0
613-525-1649 (fax)
treasurer@northglengarry.ca

CANTON DE GLENGARRY NORD

AVIS PUBLIC – BUDGET 2019

Veillez noter que le Conseil du canton de Glengarry nord va présenter la version provisoire du budget 2019 à leur réunion publique du mardi 22 janvier, 2019 commencent à 9hr. au centre Sandfield. La trousse d'information est disponible pour revision sur notre site web.

Si vous désirez soumettre des commentaires en personne à la réunion du mardi 22 janvier, 2019, contacter la trésorière par la poste, télécopieur ou courriel, avant le jeudi 17 janvier, 2019.

Kimberley Champigny
Directrice des finances / Trésorière
90 rue Main sud
Alexandria, Ontario
K0C 1A0
613-525-1649 (télécopieur)
treasurer@northglengarry.ca